

KENYATAAN TAWARAN TENDER

Pelawaan ini adalah terbuka kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam kod bidang seperti di bawah untuk mengambil bahagian di dalam pelawaan berikut:

Bil	No. / Tajuk Tender	Kod Bidang Pendaftaran	Tarikh, Masa Tutup dan Tempat Menghantar Dokumen Tender
1.	SUK.PHG.TNDR.01/2023 (BTM) MEMBEKAL, MENGHANTAR, MEMASANG, MENGUJI DAN MENTAULIAHKAN PERALATAN ICT BAGI JABATAN-JABATAN KERAJAAN NEGERI PAHANG TAHUN 2023	210101 210102 210103	Tarikh Tutup Tender: 15 Jun 2023 (khamis) Masa : 12.00 tengah hari Tempat Hantar Dokumen Tender : Seksyen Pentadbiran, Bahagian Teknologi Maklumat, Pejabat Setiausaha Kerajaan Pahang, Aras Bawah, Blok C, Wisma Sri Pahang, Jalan Masjid, 25503 Kuantan.

- Dokumen Tender dan keterangan lanjut boleh diperolehi pada waktu pejabat di **Seksyen Pentadbiran, Bahagian Teknologi Maklumat, Pejabat Setiausaha Kerajaan Pahang, Aras Bawah, Blok C, Wisma Sri Pahang, Jalan Masjid, 25503 Kuantan, Pahang** mulai **26 Mei 2023 (Jumaat) hingga 15 Jun 2023 (Khamis)** dengan dikenakan bayaran sebanyak **RM300.00** yang boleh dibuat secara Tunai/ Wang Pos/ Bank Deraf atas nama **SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI PAHANG**. Pembayaran hendaklah dibuat di **Bahagian Perumahan, Pejabat Setiausaha Kerajaan Pahang, Tingkat 1, Blok B, Wisma Sri Pahang, 25503 Kuantan, Pahang**. Sila kemukakan resit bayaran semasa mengambil dokumen tender.
- Petender dikehendaki membawa dan menunjukkan salinan asal dan salinan fotostat (tidak dikembalikan) Sijil Pendaftaran dengan Kementerian Kewangan dan Sijil Pendaftaran Bumiputera (sekiranya ada) semasa membeli dokumen tender. Dokumen tender yang telah dilengkapkan dan dilakri hendaklah dimasukkan ke dalam peti tender seperti alamat di atas selewat-lewatnya pada **15 Jun 2023 (Khamis) jam 12:00 tengah hari**.
- Contoh dokumen tender boleh dimuat turun di URL berikut :- <https://perolehan.pahang.gov.my> bagi tujuan penyemakan sebelum membuat pembelian dokumen tender yang sebenar.
- Pejabat Setiausaha Kerajaan Pahang** tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran atau memberi apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu tawaran tender. **Tawaran Tender yang lewat dikemukakan akan DITOLAK.**